

NRCan wishes to advise you of an upcoming requirement. Please review and respond if you would be interested in providing this good or service.

SOLICITATION NO.: NRCan-5000072911

DEPARTMENT: Natural Resources Canada

CONTRACTING AUTHORITY: Ian Taylor

E-MAIL ADDRESS: [ian.taylor@nrcan-rncan.gc.ca](mailto:ian.taylor@nrcan-rncan.gc.ca)

NOTIFICATION PERIOD: February 28 – March 15, 2024.

This requirement is open only to those ProServices Supply Arrangement Holders who qualified for services under the following categories:

9.13 – Performance Measurement Services – One (1) Senior

9.14 - Subject Matter Expert – One (1) Senior

The following SA Holders have been invited to submit a proposal:

1. Accenture Inc.
2. ACOSYS CONSULTING SERVICES INC./ SERVICES CONSEILS ACOSYS INC., THE HALIFAX COMPUTER CONSULTING GROUP INC., in Joint Venture
3. AECOM Canada Ltd.
4. ALINEA INTERNATIONAL LTD.
5. BDO Canada LLP
6. Bell Browne Molnar and Delicate Consulting Inc.
7. Deloitte Inc.
8. Ernst & Young LLP
9. Goss Gilroy Inc.
10. KPMG LLP
11. Orbis Risk Consulting Inc.
12. Pricewaterhouse Coopers LLP
13. Raymond Chabot Grant Thornton Consulting Inc.

#### DESCRIPTION OF REQUIREMENT:

Natural Resources Canada (NRCan) requires specialist services in Indigenous program performance measurement to support the strategic planning and policy renewal process for Wah-ila-toos. Wah-ila-toos leads multi-departmental activities and delivers programming to reduce diesel used to generate heat and electricity by supporting the transition to clean energy in Indigenous, remote, and rural communities.

Through the contracted scope of work, the specialist will contribute to the development of a culturally responsive performance measurement framework for NRCan.

THERE ARE SECURITY REQUIREMENTS ASSOCIATED WITH THIS REQUIREMENT.

This requirement is not subject to the provisions of any trade agreement.

DELIVERY DESTINATION AREA: Ottawa, Ontario.

APPLICABLE CLCA(S): There are no CLCAs applicable to this requirement.

DURATION OF CONTRACT / DATE REQUIRED: estimated completion date of July 2024.

---

RNCan souhaite vous informer d'une exigence à venir. Veuillez examiner et répondre si vous seriez intéressé à fournir ce bien ou service.

NO D'INVITATION : RNCan-5000072911

MINISTÈRE : Ressources naturelles Canada

AUTORITÉ CONTRACTANTE : Ian Taylor

ADRESSE ÉLECTRONIQUE : [ian.taylor@nrca-rnca.gc.ca](mailto:ian.taylor@nrca-rnca.gc.ca)

PÉRIODE DE NOTIFICATION : Du 28 février au 15 mars 2024.

Cette exigence ne s'applique qu'aux titulaires d'un arrangement en matière d'approvisionnement de ProServices qui sont admissibles aux services dans les catégories suivantes :

9.13 – Services de mesure du rendement – Un (1) cadre supérieur

9.14 - Expert en la matière – Un (1) supérieur

Les titulaires d'AMA suivants ont été invités à présenter une proposition :

1. Accenture Inc.
2. ACOSYS CONSULTING SERVICES INC./ SERVICES CONSEILS ACOSYS INC., THE HALIFAX COMPUTER CONSULTING GROUP INC., in Joint Venture
3. AECOM Canada Ltd.
4. ALINEA INTERNATIONAL LTD.
5. BDO Canada LLP
6. Bell Browne Molnar and Delicate Consulting Inc.
7. Deloitte Inc.
8. Ernst & Young LLP
9. Goss Gilroy Inc.
10. KPMG LLP
11. Orbis Risk Consulting Inc.
12. Pricewaterhouse Coopers LLP
13. Raymond Chabot Grant Thornton Consulting Inc.

DESCRIPTION DU BESOIN :

Ressources naturelles Canada (RNCan) a besoin de services spécialisés dans la mesure du rendement des programmes autochtones pour appuyer le processus de planification stratégique et de renouvellement des politiques pour Wah-ila-toos. Wah-ila-toos dirige des activités interministérielles et offre des programmes visant à réduire le diesel utilisé pour produire de la chaleur et de l'électricité en appuyant la transition vers l'énergie propre dans les collectivités autochtones, éloignées et rurales.

Dans le cadre de la portée des travaux contractuels, le spécialiste contribuera à l'élaboration d'un cadre de mesure du rendement adapté à la culture pour RNCan.

CETTE EXIGENCE COMPORTE DES EXIGENCES DE SÉCURITÉ.

Cette exigence n'est pas assujettie aux dispositions d'un accord commercial.

ZONE DE DESTINATION DE LIVRAISON : Ottawa (Ontario).

ERTG APPLICABLES : Aucune ERTG ne s'applique à cette exigence.

DURÉE DU CONTRAT / DATE REQUISE : date d'achèvement estimée à juillet 2024.